
1. Valg af dirigent og referent 

Henrik Højslet blev foreslået og valgt som dirigent og Søren Bendixen som referent 

2. Formandens beretning 

“Vi er i dag samlet små 35 personer til en generalforsamling, som er meget flot set i skyggen at vi ca. 

kun er 100 medlemmer.   

Jeg vil i aften komme ind på hvad der er sket i løbet af sæsonen, og hvad vi i bestyrelsen har af planer 

i fremtiden. 

Vi har på ungdoms siden har vi haft en masse pæne resultater, lige fra point stævner til DM, hvor 

Gustav tog en 3 plads i Drenge-Pige Mix. Når det så er sagt kniber det lidt med at få de unge til at spille 

bordtennis, hvor vi er ca 15-20 spillere, og vi kunne godt tænke os at være flere spillere. Lauge og 

Henrik tager sig i dag af de unge spillere og sikre at de får en god oplevelse i klubben. 

Vi har i år for første gang i meget lang tid ikke haft en eneste ungdomshold, som er begrund den lange 

kørsel de får ved at tilmelde sig. Så der er truffet en fælles beslutning at vi vil hellere gå efter de 

pointstævner, som vi tænker vil gavne de unge spillere med kort køreafstand. Vi har også den 

forbindelse selv holdt et stævne, og vil gerne bidrage med flere i fremtiden. 

På senior siden har vi i år haft 8 hold, som må sides at være ganske pænt da vi ca. består af 30 senior 

spilere. Vi har lige fra et 3 divisionshold til serie 4 hold, og fælles for alle hold er at vi spiller meget for 

det social, som har en stor betydning på de forskelligere hold. Så har det været dejligt at se så mange 

folk til førsteholds kampe i klubben. 

60+ som de eneste i klubben spiller året rundt, og på alle borde året rundt, og det siger meget om 

afdelingen, hvor der bare kommer flere og flere til. Det er lige fra spiller der ikke har prøvet at spille 

bordtennis før til gamle spillere. 

Hvert år afholder vi også en double stævne, som har været en super dag med morgenmad masser af 

kampe og til sidst med god mad og lotteri. Jeg ved allerede at der styr på næste sæson.  

Så har vi haft vores eget stævne i år, hvor vi sidste år havde 350 spillere, var der i år 660 spillere, som 

slog en rekord som vi ikke troede på vi skulle slå. Det var en hård omgang i år med masser af 

planlægning, hvor man godt kan klappe Knud Andersen på skulderne med små 150 frivillige timer, som 

den store planlægger, hvor det har krævet endnu mere, og selvom vi ikke har været 100% tilfreds, har 

vi fået mange tilfredse tilbage meldinger at det var et super stævne som altid. Det gør også at vi tror at 

vi vil ramme ca det samme til næste år. Men nok er det at afholde sådan et stort stævne, men ved side 

af Knud, kræver det også at hele klubben samler sig og hjælper til, og det er nået som jeg synes var 

utroligt flot at se hvordan folk gav en hånd med på alle punkter, og det kræver også at vi gør det, for 

ellers kan vi ikke afholde sådan et stævne. Og hvis vi ikke afholder stævnet, vil vi heller ikke spille inde 

i fritidscenter pga. økonomi. Så jeg håber at folk er klar til at give en hånd igen. For det er vi i hvert fald 

i bestyrelsen. 

Så havde vi vores julefrokost, som var lidt uheldigt i år da både 60+ og senior havde lagt det i samme 

uge, og det vil vi prøve at gøre anderledes til næste sæson, så vi kunne få en mere fælles en af 

slagsen.  

Hvad skal vi så til næste år. Vi har i bestyrelsen valgt at afholde en fællesbustur i starten af sæsonen, 

hvor vi skal over til Malmø og se EM i bordtennis. Der vil komme mere omkring det snart. Vi håber folk 

kunne have lyst til at bruge en hyggelig dag på at se noget godt bordtennis og en hyggelig tur. 

Ved side af det vil vi afholde to klubture, hvor den ene er til Tyskland og den anden i Danmark, begge 

stævner er for alle mand, ældre som unge gode og mindre gode. Jeg håber at folk vil have lysten til at 

tage med, så vi kommer endnu bedre til at kende hinanden. 



Knud og mig har været med i noget vækstteam for Sydjylland området, hvor vi skal prøve på at 

samarbejde imellem klubber, men det har løbet lidt i sig selv, da bordtennis Danmark mangler penge. 

Så der arbejdes i dag på noget nyt, som kunne gøre et eller andet ved det. 

Vi har vedtaget i bestyrelsen at der til næste bliver tildelt 100 kr per medlem, som bliver tilskrevet 

socialt tiltag på de 3 forskellige spillegrupper vi har i klubben. Hvad de forskellige grupper bruger deres 

penge på er op til hver gruppe. Så det vil sige at 60+ og senior kan godt holde noget sammen og 

ligeledes ungdom. Vi har besluttet at der bliver en kontaktperson for hver gruppe, som har ansvaret for 

pengene, og som det er lige pt er det Peter Åkjær for 60+ Thomas for senior og Henrik for ungdom. 

Ud over de forskellige ting, har vi ikke haft mere på tegnebrættet, da vi som også har vores eget 

stævne igen, som kræver meget tid. Men hvis der nu sætter en med en god ide eller et tiltag, vil vi 

gerne høre mere om det. 

Tak for denne sæson 

Mvh Thomas” 

Beretningen blev godkendt. 

3. Kasserens beretning 

Regnskabet blev gennemgået, viste et pænt overskud og blev godkendt 

4. Indkomne forslag 

a. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslog uændret kontingent 

b. Vedtægtsændringer 

§4. Klubbens øverste myndighed er generalforsamlingen, der ordinært afholdes i juni måned 

med flg. dagsorden 

Ændres til 

§4. Klubbens øverste myndighed er generalforsamlingen, der ordinært afholdes i 1. kvartal med 

flg. dagsorden 

Vedtaget 

§9. Revisoren har pligt til at kontrollere kassebeholdningens tilstedeværelse samt til at 

gennemgå regnskabet og kassebilagene. Endvidere skal regnskabet forsynes med påtegning 

om den foretagne kontrol inden afholdelse af ordinær generalforsamling. 

Regnskabsperioden er fra 1. maj til 30. april. Foreningens midler er placeret i et lokalt 

pengeinstitut. 

Ændres til 

§9. Revisoren har pligt til at kontrollere kassebeholdningens tilstedeværelse samt til at 

gennemgå regnskabet og kassebilagene. Endvidere skal regnskabet forsynes med påtegning 

om den foretagne kontrol inden afholdelse af ordinær generalforsamling. 

Regnskabsperioden er fra 1. januar til 31. december. Foreningens midler er placeret i et lokalt 

pengeinstitut. 

- Giver det så problemer med kontingentet, at det indkræves i sæsonen? Nej. 

- Vi skal være opmærksomme på, at i den periode, der giver det et skævt udseende regnskab 

Vedtaget 

§11. Startlicens, der hver sæson skal betales til DBTU før deltagelse i dennes turneringer og 

stævner, betales af medlemmerne selv ud over kontingentet. 

Ændres til 

§11. Startlicens, der hver sæson skal betales til BTDK før deltagelse i dennes turneringer og 

stævner, betales af medlemmerne selv via kontingentet. 

Vedtaget 

§17. Ikke forbrugte udloddede midler fra Elite Gaming A/S returneres til spillestedets 

kommunale fritids- og kulturafdeling, som således kan udlodde midlerne til alment nyttige formål 

i kommunen. 



Slettes, da vi ikke længere modtager midler fra Elite Gaming A/S 

Vedtaget 

Der har ikke været nogle indkomne forslag 

5. Valg af bestyrelsen 

a. Thomas Andersen - Modtog genvalg og blev valgt 

b. Knud Andersen - Modtog genvalg og blev valgt 

c. Valg af suppleant - Bjarne Schou ønskede genvalg og blev valgt 

6. Valg af revisor og revisorsuppleant 

 Jørn Foged blev foreslået og blev genvalgt som revisor 

 Peter Lyngesen blev foreslået og valgt 

7. Evt. 

Bestyrelsen og særligt Thomas og Knud blev takket for at arrangere +60 stævnet. 

Mail modtaget fra holdsport, hvad er det for noget? Holdsport er klubbens 

administrationssystem, hvorfra vi sender mail til klubben, styrer vores hjemmeside og 

infoskærm i klublokalet. Den kan også hentes som app til telefonen, så man kan se 

klubkalenderen med stævner, kampe og aflysninger og flytninger af træningstider mv., ligesom 

det også er via app’en, vi opkræver kontingenter. 

Kan man lave max deltagetantal på RibeCup? Via bordtennisportalen kan man gøre det, men 

ikke via mail fra Tyskerne. Det er en balancegang. Vi kan godt klare 700 siger Knud. Der er pt 

ingen begrænsninger på det samlede deltagerantal. Vi var 650 deltagere i år. Det program der 

bruges til afvikling af stævnet var udfordringen. 

Kan man starte om fredagen? Doubler bør ligge mellem de to blokke, af hensyn til pausen 

mellem singlerne. 

Kan Ribehallen tages i brug? Den er for langt væk og har dårlig arkustik. 

Der var kun gode tilbagemeldinger ved brug af Seminariehallen. 

Sig endelig til, hvis man vil hjælpe med planlægningen af RibeCup - Vi kan bruge hænderne. 

Seniortræningen samles om torsdagen fra nu til sæsonstart i uge 33. Træning i sommerferien 

er det muligt at være der tirsdag fra kl. 11.00 - 13.00. 

Status på materiel: Vi har 68 borde og ca. 60 i kælderen 

Er vi forsikret: Vi er i dialog med Fritidscentret. Vi har bygget en forhøjning til bordene, så vi 

passer på dem. Når den nye sæson starter, så har vi et møde med den nye direktør. 

Det blev opfordret til, at der blev tegnet en forsikring. 

 

Thomas takkede for fremmødet og sæsonen og dermed lukkede generalforsamlingen. 

 


